

SOCIÉTÉ DES NATIONS.

Communiqué au Conseil
et aux Membres de la
Société.

C. 684 M.330.1932.

Genève, le 28 septembre 1932

APPEL DU GOUVERNEMENT CHINOIS.

Note du Secrétaire Général.

Le Secrétaire général a l'honneur de transmettre au Conseil et aux Membres de la Société la lettre suivante que le Président du Comité des Dix-Neuf de l'Assemblée extraordinaire a adressée aujourd'hui au Représentant de la Chine.

Genève, le 28 septembre 1932.

"J'ai l'honneur d'accuser réception de votre lettre en date du 26 septembre, qui a été communiquée aux Membres du Conseil et à l'Assemblée.

Je vous informe que je me propose, conformément à votre demande, de convoquer le Comité des Dix-Neuf dans un bref délai.

Le Président
du Comité des Dix-Neuf :

(s.) P. HYMANS.

"

LEAGUE OF NATIONS.

Communicated to the
Council and Members
of the League.

C. 684 M.330.1932.

Geneva, September 28th, 1932.

APPEAL FROM THE CHINESE GOVERNMENT.

Note by the Secretary-General.

The Secretary-General has the honour to circulate to the Council and Members of the League the following letter addressed to the Chinese Representative to-day by the President of the Committee of Nineteen of the Special Assembly.

(Translation)

Geneva, September 28th, 1932.

"I have the honour to acknowledge receipt of your letter of September 26th, which has been communicated to the Members of the Council and to the Assembly.

I have to inform you that I propose, as you request, to hold a meeting of the Committee of Nineteen at an early date.

(s.) P. HYMANS

President of the Committee
of Nineteen.

"